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Varga László: Szeretettel és tisztelettel köszönt mindenkit a Közművelődési, Ifjúsági és 

Sportbizottság rendkívüli ülésén. Megállapítja, hogy a bizottság négy fővel határozatképes. 

Tálas-Tamássy Richárd jelezte, hogy egyéb elfoglaltság miatt később fog érkezni. Javaslatot 

tesz az ülés napirendjére: A kiküldött napirendeken nem kíván változtatni. A 4. napirend után 

szünetet fog elrendelni, hogy mindenki átnézhesse a kiküldött anyagot és kialakíthassa 

véleményét róla. 

A bizottság a naprendet négy igen szavazattal (négy fő bizottsági tag volt jelen a 

szavazásnál)  változtatás nélkül elfogadta. 

 
Napirend: 
 

1) A játszóterek 2014. évi felújításáról 

2) Pályázat benyújtása labdarúgó pálya építésére 

3) A 2014. februári-márciusi önkormányzati rendezvények értékelése 

4) A 2014. áprilisi-májusi rendezvények előkészítése 

5) A biatorbágyi civil szerezetek 2014. évi támogatására kiírt pályázat elbírálásáról 

 

 

1) A játszóterek 2014. évi felújításáról 

Kovács Márta: A város költségvetésében 10 millió forintos keret áll rendelkezésre a köztéri 

és az intézmények udvarán található játszóterek, játszó eszközök karbantartására és 

fejlesztésére. Ebben az évben szeretné elérni, hogy az intézmények felelősségi körébe 

tartozó játékok, hinták, sporteszközök az EU szabványnak megfelelő minősítést megkapják. 

E mellett a Herbrechtingen téri és Fő téri játszóterek bővítése már meghaladja a 

rendelkezésre álló keretet. Ezért javasolja, hogy legyen egy első ütem, ami idén kerülne 

megvalósításra, pl. az intézményi játszóterek minősítése. A második ütem átkerülne 2015 

tavaszára. 

Varga László: Tavaly volt egy érvényes bizottsági döntés arról, hogy 2013-ban elvégzik a 

karbantartási, felújítási munkákat, megszerzik a minősítést, és 2014-ben már fejlesztésre 

lehet fordítani a rendelkezésre álló forrásokat. Az elhangzottak alapján egy új helyzet 

körvonalazódik, nevezetesen az óvodák udvari játékainak a rendbetétele merült fel 

igényként. Ha ezt a költségvetés előtt jelezte volna a hivatal, nem 10 milliót, hanem 14-16 

millió forintot ütemezetek volna erre a feladatra. 

Fekete Péter: Nem szerencsés a köztéri játszóterek ügyét az intézményi udvarok ügyével 

összekeverni. Egyrészt az intézményi infrastruktúra működtetése, felújítása nem ennek a 
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bizottságnak a hatásköre. Az oktatási bizottság elnökeként egyáltalán nem is hallott arról, 

hogy ez az igény felmerült volna eddig. Az oktatási bizottsághoz nem jutott el még igény 

szinten sem, hogy ezekkel érdemben foglalkozni kell. Illetve egyedül a Karinthy Frigyes utcai 

iskolaépületnél a nemzetiségi iskola igazgatója jelezte a legutóbbi oktatási bizottsági ülésen 

az intézmény-felújítás kapcsán, hogy valami gond lehet az ottani játszótér minősítésével, 

meg a homokos ütéscsillapítóval. Tehát ez a keret nem erre lett elkülönítve. Ha most 

időközben kiderült, hogy erre mégiscsak kell pénz, akkor erről esetleg döntsön a testület és 

költségvetés módosítás keretében csoportosítson át valahonnan. A Közművelődési, Ifjúsági 

és Sport Bizottságnak nem feladata, hogy az intézményi játszóterekkel foglalkozzon. Abból 

kell kiindulni, hogy van ez a keretösszeg és ez a köztéri játszóterek fejlesztésére, meg új 

játékeszközök karbantartására kell. Az oktatási bizottság szívesen tárgyalja az intézményi 

játszóterek ügyét, és ha kell, jelzi a képviselő-testületnek a kialakult helyzetet. 

Hingyiné Molnár Ildikó: Az óvodakerteket, játszó eszközöket két-három évente felül kell 

vizsgálni. Ezen kívül a megnövekedett gyermek létszám miatt a Dévay utcai épületben 

szükséges volna az udvari játékeszközöket bővíteni. Az Örökmozgó Alapítvány készül 

megvásárolni egy eszközt, de arra már nincs kerete, hogy ütéscsillapító burkolatot tegyenek 

alá. Egyébként változtak a szabványok is, ezért fontos, hogy újra minősítve legyenek a 

játékok. Az esetleges balesetveszélyes helyzeteket is meg kell szüntetni Ezen okokból 

kérték, hogy az óvodai udvari játékok is szerepeljenek a játszótér-felújítási programban. 

Varga László: Egyetért Fekete Péter felvetésével, hogy a bizottság szorítkozzon a 

közterületeken található játszóterek fejlesztésére és ne foglalkozzon az intézmények 

udvarán található eszközökkel. 

Barabás József: Egyetért a közterületek és az intézmények eszközeinek különválasztására, 

de véleménye szerint mindkettőt a kisgyerekek használják, mind a kettő egyaránt fontos. 

Hingyiné Molnár Ildikó: Azért nagyon jó, hogy a játszóterek felmérése keretében fel lettek 

mérve az óvodai eszközök is. Ez most a tervezés kiinduló pontja. 

Hadnagy-Breier Ágnes: Javasolja, hogy kapjanak prioritást az intézményi eszközök, ezen 

belül is a balesetek megelőzését szolgáló intézkedések, például az ütéscsillapítók telepítése. 

Varga László: Javasolja, hogy a bizottság ragaszkodjon hozzá, hogy ez a 10 milliós keret a 

köztéri közparkokban levő játszóterek fejlesztését szolgálja. A meglévő játszóterek közül a 

patakpartit tavaly egészen jó állapotba sikerült hozni, nincs szükség különösebb fejlesztésre. 

Idén megszépül a környezete is a rehabilitációs munka során. Véleménye szerint a fő 

csapásirány a Fő téri és a Herbrechtingen téri játszótér legyen. A bölcsőde mögötti játszótér 

és a Meggyfa utcai játszótér ügyében is tavaly abban maradtak, hogy az idén fejlesztik őket. 
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Tehát tavaly rendbe rakták a meglévő játékszereket, arra elvileg az idén nem kell költeni, 

tehát a fejlesztésre lehet fordítani ezt a pénzt. A Herbrechtingen térnél az AMOENITAS 

Egyesület jelezte az igényét egy ötmilliós játszótérfejlesztésre, van is egy utalás róla, hogy 

milyen feltételekkel, és valami támogatást is tudnának adni hozzá. Jó volna ennek a 

mértékéről tudni, tehát, mert hogy ha az ötmillióból ötmillió támogatás, akkor az nagyon 

kedvező A fő csapásirány a Fő tér, mert az egy központi hely, és az a leglátogatottabb 

játszótér. Herbrechtingen térre koncentráljanak utána, mert ott nagyon sok a gyerek, sok a 

fiatal család, illetve van egy másik javaslat, ami lebeg a levegőben, lejegyzési meg egyéb 

jogi procedúrák vannak, nem úgy néz ki, hogy az egy-két hónapon belül rendben lesz és már 

épül is rajta a játszótér. Ez is azt indokolja, hogy a Herbrechtingen térre kiemelt figyelem és 

pénz jusson, és a többi helyen is arányosan, apránként. Nem tudják, hogy a lakóparki 

egyesületnek a támogatása mit takar és milyen mértékű. Ha azt tudják, akkor már könnyebb 

gondolkodni. Ha van legalább két árajánlat, de lehetőleg inkább három ezeknek a 

játszótereknek a fejlesztésére, akkor még könnyebb a döntés. Mindezek alapján javasolja, 

hogy a bizottság ragaszkodjon hozzá, hogy a költségvetésben rendelkezésre álló játszótér 

fejlesztési keret a köztéri játszóterek fejlesztését szolgálja. Kiemelt figyelem kerüljön ebben 

az évben a Fő téri és a Herbrechtingen téri játszótérre. A többi  másik négyre is jusson 

valami. Erre kérjenek árajánlatokat, valamint a Herbrechtingen téri játszótér fejlesztés 

ügyével  az AMOENITAS egyesületnek a pontos ajánlatával szeretnének most már tisztában 

lenni. 

A bizottság négy igen szavazattal (négy fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) a 

következő határozatot hozta: 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Közművelődési Ifjúsági és Sport Bizottságának 

40/2014. (III.26.) számú határozata 

A játszóterek 2014. évi felújításáról 

Biatorbágy Város Önkormányzatának 2014. évi költségvetésében a játszóterek 

felújítására elkülönített 10 M Ft csak a közterületeken található játszóterek felújítására 

legyen felhasználható. A köznevelési intézmények udvarán található játszóeszközök 

felújítása más keret terhére történjen. A rendelkezésre álló forrást a Főtéren és a 

Herbrechtingen téren álló játszóterek felújítására és fejlesztésére fordítsák. A 

következő bizottsági ülésre a hivatal szerezzen be megfelelő árajánlatokat e két 

játszótér eszközeire. 
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2) Pályázat benyújtása labdarúgó pálya építésére 

 

Dr. Révész Zoltán: A régi világítás megtartásának lehetőségét valamint  a pálya méretét és 

a mobil lelátó kérdését kell tisztázni. A PÜSB támogatta és elfogadásra javasolta képviselő-

testületnek a pályázati anyagot. 

Honvédné Üveges Ildikó: A mobil lelátót nem muszáj megrendelni, csak opcióként szerepel 

a feltételek között. A nemrég kiépített világítást a kiírás szerint nem lehet megtartani. Igaz, a 

pályázatban szereplő világítási rendszer paraméterei gyengébbek a jelenleg üzemelőnél. 

Magasabb teljesítményű rendszert csak önkormányzati többletköltségek árán lehetne 

kialakítani, hiszen a pályázatban 30%-os önrészt kell vállalnia az önkormányzatnak. 

Barabás József: Nehezményezi, hogy a pályáztatóval nem lehet egyeztetni arra 

vonatkozóan, hogy ami megfelelő minőségű a jelenlegi építmények közül, az megtartható 

legyen. 

Honvédné Üveges Ildikó: A pályaméretről jelezték, hogy elfogadják a jelenlegit. A régi 

világítás megtartására nincs lehetőség. Biztonságtechnikai szempontból is fontos, hogy új 

világítási rendszer épüljön ki, mert standard műszaki tartalommal épülő pályákra kapják a 

támogatást. 

Fekete Péter: Csak akkor tudja elfogadni az új világítást, ha megmondják, hogy mi a 

műszaki követelmény, és a Kolozsvári utcai pálya ennek nem felel meg. Ragaszkodik az 

összehasonlító vizsgálathoz, nem támogatja, hogy a meglévő jobbat gyengébbre cseréljék. 

Tisztázni kellene azt is, hogy ennek a pályának milyen funkciója lesz, tömegsport, ifjúsági 

sport, edző mérkőzések céljára fogják használni? Az Iharosban van lelátó, ezért nem 

feltétlenül kell ezen a pályán is építeni. 

Barabás József: Nem szabad szem elől téveszteni, hogy az önkormányzat nyerni szeretne 

ezen a pályázaton, ezért a lehető legtöbb kérdésben alkalmazkodni kell a pályázati 

feltételekhez. 

Fekete Péter: Ha már mindenképpen új világítást kell beszerelni, akkor azon kellene 

gondolkodni, hogy a jelenlegit hol lehetne tovább hasznosítani. 

Dr. Révész Zoltán: A város idei költségvetésében pályázati önrészre 100 millió forint van 

elkülönítve. Ennek 80 %-át elvinné ez a pályázat. Nagyobb a nyerési esély, ha korábban 

nyújtják be a pályázatot, tehát érdemes mielőbb dűlőre jutni a vitás kérdésekben. Ezen kívül 

tudni kell, hogy a pályázat 15 éves használatot köt ki az MLSZ részére. A pálya 

üzemeltetése évi 3-5 millió forintos költséget jelentene. A fenntartási, karbantartási, 

üzemeltetési feltételeket is tartalmazza a pályázat. 
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Barabás József: A fenntartási kötelezettségek nem tűnnek irreálisnak a jelenlegi 

pályabérleti és buszbérlési díjakhoz képest. Arról nem is beszélve, hogy a gyerekeket 

mennyi utazási időveszteségtől kímélnék meg. 

Varga László: Osztja Barabás József véleményét és kiegészíti azzal, hogy a futópályát 

sincs esély megépíteni, ha nincs műfüves pálya. 

Dr. Révész Zoltán: A futópályával kapcsolatban a pénzügyi bizottság felvetette, hogy 

érdemes lenne egy hatsávosat kialakítani, ami már alkalmas megyei szintű versenyek 

lebonyolítására. 

Barabás József: A világítással kapcsolatban javasolja, hogy építtessék meg a pályázat 

keretében azt, amit előírnak, a régi is maradjon meg,  azután el lehet dönteni, hogy melyik 

eseményen melyik rendszert használják. Lehet, hogy edzésen elég a kisebb teljesítmény, 

meccsen, vagy este pedig a nagyobb, esetleg a kettő együtt. 

Varga László: Összefoglalva az elhangzottakat, tehát a bizottság alapvetően támogatja a 

pályázatot, de szeretné, ha a futópálya hat sávos lenne, mobil lelátó nem kerülne a 

pályázatba, és megmaradna a pálya jelenlegi világítása is, párhuzamosan a pályázatban 

előírt világítási rendszer megépítésével. Kéri egyben a hivatalt, hogy készítsen 

költségbecslést egy saját kivitelezésű lelátóra. 

 

A bizottság négy igen szavazattal (négy fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) támogatta 

az alábbi határozati javaslatot: 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Közművelődési Ifjúsági és Sport Bizottságának 

41/2014. (III.26.) számú határozata 

Pályázat labdarúgó pálya építésére 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Közművelődési Ifjúsági és Sport Bizottsága 

megtárgyalta a Kolozsvári utcai sporttelepen labdarúgó pálya építésére kiírt pályázat 

feltételeit és körülményeit. A bizottság támogatja a pályázat benyújtását az alábbi 

feltételekkel és kiegészítésekkel: 

Mobil lelátó építése ne szerepeljen a pályázatban 

A lelátó és a pálya méretét úgy határozzák meg, hogy lehetővé váljon egy 6 sávos, 

megyei versenyek megrendezésére alkalmas futópálya kialakítása is 
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A pályázatban kiírt világítási rendszer megépítése mellett maradjon meg a pálya 

jelenlegi világító rendszere is 

A hivatal készítsen költségbecslést egy saját kivitelezésű lelátó megépítésére 

 

3. A 2014. februári-márciusi önkormányzati rendezvények értékelése 

Varga László: A Biatorbágyi Faluház igazgatónője Szádváriné Kiss Mária elkészítette az 

elmúlt időszak önkormányzati rendezvényeinek írásos értékelését. A benne foglalt 

észrevételek, javaslatok megszívlelendőek. 

A bizottság négy igen szavazattal (négy fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) a 

beszámolót elfogadta. 

 

4. A 2014- áprilisi-májusi önkormányzati rendezvények előkészítése 

Hadnagy-Breier Ágnes: Felveti, hogy neves néprajzkutatóknál nem szerepel május 

elsejéhez kapcsolódó termékenységi ünnep. Aggodalmát fejezte ki amiatt, hogy a Szent 

Anna réten felállítandó engesztelő kápolna alapkövének felszentelését ki végzi majd. 

Szeretné, ha biatorbágyi pap lenne az. 

Szakadáti László: A május elseje a virágba borulás, az élet örömének kifakadása, nem 

véletlenül e nap közelében ünnepeljük az édesanyákat is. A Faluház által készített 

megfogalmazás kicsit leegyszerűsödött, ez okozhatja a félreértést.  

Hadnagy–Breier Ágnes: Szeretné, ha egy Biatorbágyon  működő katolikus szervezet a 

Világ Királynője gondolat élére állna, és a városvezetés, a Faluház, és mindenki működjön 

közre, hogy ne csússzon el egy díszmagyarba beöltöztetett szabadkőműves, kereszténynek 

látszó de mégsem keresztény dologba. 

Fekete Péter: A május, zöldág járás, májusfa állítás, ez mind a természetben is látható 

megújulásról, meg a férfi-női viszonynak a természetben való megjelenéséről szól. Nagyon 

jó, hogy a munkásmozgalmi hagyományokon túl megjelennek a keresztény értékek, és a 

népi hagyományok is. És hogy most ebből melyik emberhez mi megy át, meg mi csapódik le, 

az nem olyan egyszerű. Örvendetes, ha itt valami plusz megjelenik.  

Szakadáti László: 2002-ben kezdődött a Világ Királynője eszménynek a felelevenítése, 

megtalálása. Elég nagy bátorság volt. Sokan megkérdezték, hogy mit keres ez itt, hogy jön 

ez ide, minek ez. Ez az egyik. A másik vonulat: nem lehet egységesen kereszténységről 

beszélni, elég csak a katolikusokra és a reformátusokra gondolni, mert nem értenek egyet 

sok mindenben. Ezért aztán az ember, aki május elsejét akar rendezni, az nem akar 
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beleavatkozni ilyen mélységig ebbe, főleg ilyen ellentéteket fölpiszkálni. Éppen ezért marad 

mindig a népi megfogalmazás szintjén, a népi szokások szintjén, amelyek tartalmaznak 

elegendő szentséget és szakralitást ahhoz, hogy elégedettek legyünk vele, a régi 

kommunistás, szocialistás május elsejék nyüzsijéhez képest. Tizenkét éve próbálják 

átformálni ezt a rendezvényt, s eközben bizony kell egy kicsit törődni azokkal is, akik 

alapvetően nem egyből helyénvalónak tartják azt, hogy május elsejét a Világ Királynőjének 

szenteljék, hanem focizni szeretnek, meg valóban sört inni, meg zenélni, miközben szépen 

formálódik át egyre finomabban és egyre árnyaltabban ez az ünnep a maga helyére. Talán 

azt akarta a kolléganő  érzékeltetni ezzel a szenttel is meg profánnal is, valószínűleg ezt 

akarta érzékeltetni, hogy vannak ebben világi elemek és vannak ebben szentséget szolgáló 

elemek. Véleménye szerint jó úton haladnak végre. Először tapasztalta ebben az évben a 

tavalyi együttműködés eredményeképpen, hogy a Faluház már magától érezte ezt az 

erőteret. Most már inkább a gazdagítás, a színesítés az, ami a mindenki részéről várható. 

Maga a konstrukció már áll a lábán. Tartalmaz tehát sportot, esti koncertet, tartalmaz ifjúsági 

futballt sok szülővel sok gyerekkel és ott vannak azok az elemek, amelyek fölhívják minden 

értelmes szülőnek és gyereknek a figyelmét arra, hogy miről szól ez tulajdonképpen. Nem 

kell erőszakoskodni, mert akkor úgy tennének, mint a régiek, akik mindig jelszavakban írtak 

ki mindent, hogy beleverjék az emberek fejébe. Elégedjenek meg azzal, hogy ezek szépen 

egyre hatásosabban jönnek elő. Tolcsvay Béla fog most is énekelni, zenélni, beszélni. Tehát 

megadja azt a rangját ennek a rendezvénynek, amitől reméli, hogy még egyet lépnek előre.  

 

Barabás József: Mint az egyházközség tagja elmondja, hogy a torbágyi katolikus 

templomban szolgáló atya végzi majd a szentelést. 

 

Szádváriné Kiss Mária: A bizottság a projektet látja, a nagyközönség a programmal fog 

találkozni. A két dokumentum nem ugyanaz. Köszöni az észrevételeket, mert ezen a napon 

sok mindent össze kell hangolni, és ez nem mindig könnyű feladat. 

A bizottság négy igen szavazattal (négy fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) a 

beszámolót elfogadta. 

Varga László elnök rövid szünetet rendelt el. 

 

5. A biatorbágyi civil szerezetek 2014. évi támogatására kiírt pályázat elbírálásáról 

Varga László: Előterjesztette a civil szervezetek 2014. évi támogatására, a külön 

megállapodás szerint támogatott szervezetek 2014. évi támogatására, a külön kérelem 

alapján javasolt támogatásokra tett javaslatát. 
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A bizottság három igen szavazattal (három fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) 

támogatta és a képviselő-testületnek elfogadásra javasolta a 2014. évi pályázati keret 

felosztását az alábbiak szerint: 

 
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Közművelődési Ifjúsági és Sport Bizottságának 

42/2014. (III.26.) számú határozata 

A biatorbágyi civil szerezetek 2014. évi támogatására kiírt pályázat elbírálásáról 

 
 

A. Civil szervezetek pályázata 
 

 Szervezet Program 
 Igényelt 

támogatás  
KISB 

javaslata 
 

1 

Aranyalma Magyar Műveltség 
Egyesület 

locsolóbál,    100 000  

húsvéti tojásfestés   50 000  

kézműves foglalkozások   60 000  

  Összesen        210 000     210 000  

2 

BIAFLA  Személyiségfejlesztő 
Egyesület 

"Magyar gyerek 
gyógyítja" 

  
150 000  

  Összesen        150 000     150 000  

3 

Biai Református Templomért és 
Gyülekezetért Alapítvány 

nyári bejárós tábor,    75 000  

családi tábor   100 000  

ifjúsági tábor Erdélyben   75 000  

  Összesen        300 000     250 000  

4 
Biai Szent Anna Karitatív Alapítvány két, 1-1 napos kirándulás   200 000  

  Összesen        250 000     200 000  

5 
Biatorbágyi Fotóklub Egyesület 

audiovizuális eszközök: 
vetítés, hangosítás, 
számítástechnika, 
kiegészítők, háttér, stb,) 

  120 000  

  Összesen        250 000     120 000  

6 

Biatorbágyi Lovas Baráti Kör 
Egyesület 

pályakarbantartás   100 000  

 lovas játékok    250 000  

  Összesen        500 000     350 000  
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7 Biatorbágy Kultúrájáért Alapítvány 
Idegenforgalmi 
tájékoztató táblák 

  260 000  

 
  Összesen        600 000     260 000  

8 

Biatorbágyi Fúvószenekarért és 
Füzes Népi Tánc Együttesért 
Alapítvány 

Táncfesztivál   200 000  

karácsonyi koncert   
200 000  

  Összesen        400 000     400 000  

  

Biatorbágyi Hagyományőrző 
Egyesület 

rejzpályázat díjazása, 
vendéglátás 

  
30 000  

fúvószenekari és 
tánctalálkozó 

  
200 000  

  Összesen        407 000     230 000  

10 

Biatorbágyi Ökumenikus 
Művelődési Egyesület 

versmondó találkozó 
szervezése 

  
225 000  

  Összesen        300 000     225 000  

11 

Biatorbágyi Természetbarát és 
Kerékpáros Egyesület 

bringa akadémia   
90 000  

  Összesen          90 000     90 000  

12 
Biatorbágyi Tájvédő Kör Egyesület 

családfasor gondozása   190 000  

Bringatorbágy rendezvény   70 000  

Madarak és fák napja   90 000  

  Összesen        460 000     350 000  

14 

Biatorbágyi Borkultúra Bia-Veritas 
és Tájvédő Egyesület 

Pünkösdi nyitott pincék 
rend. 

  
200 000  

  Összesen        200 000     200 000  

15 

Fiatalok a Fiatalokért Biatorbágyi 
Közhasznú Egyesület 

ETNA ifj. fesztivál 
rendezése 

  250 000  

  Összesen        300 000     250 000  

  
Kóborka Biatorbágy és Vidéke 
Állatvédő Közhasznú Egyesület 

Ebek ivartalanítása   
0  

             350 000     0  

  Kutyahegyért Közhasznú Egyesület útfelújítás   0  

          2 000 000     0  
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16 

Magyar Fatsani Wing Chun 
Harcművészeti SE 

biatorbágyi 
gyerekversenyzők 
nevezési díjai, útiköltsége 

  
100 000  

felszerelés   60 000  

  Összesen        200 000     160 000  

17 

Magyar Vöröskereszt Pest Megyei 
Szervezete 

donormegbecsülés   50 000  

elsősegély ifj. tanfolyam   45 000  

3 napos kortárs képző   45 000  

területi elsősegély 
verseny 

  
60 000  

  Összesen        270 000     200 000  

19 
Ohmüllner Márton Alapítvány 

gyerektábor   

200 000  

MÉCS kirándulás   

zarándoklat   

adventi udvar 
jótékonysági vásár 

  

  Összesen        200 000     200 000  

20 
Örökmozgó Alapítvány 

ovis közlekedési nap   100 000  

madár les   100 000  

  Összesen        200 000     200 000  

21 
Pászti Miklós Alapítvány 

Pászti Napok   250 000  

koncertek ovisoknak, 
iskoláknak 

  
50 000  

Dunavarsányi népzenei 
talákozó 

  
45 000  

Biatorbágyi népz. 
tal.+minősítés 

  
200 000  

fellépő ruhák kiegészítése   62 000  

Sérültek Zenei Világnapja   150 000  

  Összesen        957 000     757 000  

22 
Peca-tó Sporthorgász Egyesület 

Bia Kupa verseny   50 000  

gyermek horgásztábor   100 000  

  Összesen        300 000     150 000  

23 
Székely Kulturális Egyesület 

gyermek rajzpályázat   80 000  

Húsvétolás   70 000  

Székely Nap   180 000  

  Összesen        600 000     330 000  
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24 Pro Hungaricum Egyesület IV. Benta Kupa        286 000     200 000  

 
  Összesen        286 480     200 000  

25 

Turwaller Stammtisch Német 
Nemzetiségi Kultúráért Egyesület 

zarándoklat   200 000  

műv. csoportok 
vendégszereplése 

  
100 000  

  Összesen        550 000     300 000  

26 
Szakály Mátyás Férfikórus 

Abasári Bordalfesztivál   65 000  

minősítő hangverseny   185 000  

  Összesen        300 000     250 000  

27 

Dr. Vass Miklós Alapítvány a 
Megváltozott Fejlődésmenetű 
Gyermekek Fejlesztéséért 

korai fejl.  
szűrővizsgálatok program 

  
200 000  

  Összesen        600 000     200 000  

 
ÖSSZESEN     11 516 480     6 232 000  

 

B. Külön megállapodás alapján támogatott szervezetek: 

 

Szervezet 
Támogatás        

Ft 

Biatorbágyi Nagycsaládosok Egyesülete 300 000  

Biatorbágy és Környéke Mozgáskorlátozottak Egyesülete 350 000  

Biatorbágyi Önkéntes Tűzoltó Egyesület 800 000  

Biatorbágyi Polgárőrség és Önkéntes Tűzoltó Egyesület 4 100 000  

Viadukt SE 19 000 000  

 

C. Egyéb kérelmek támogatása 

 

1. Rákóczi Szövetségnek 200 ezer Ft,  

2. Torbágyi Egyházközség a zarándoklatához 100 ezer Ft  

3. Csemez Farkas csíksomlyói lovas zarándoklatához 100 ezer Ft 

4. Zentai Ágnes és Szauter Szilvia Bécs-Budapest maratoni futóversenyen való 

részvételéhez 72 ezer Ft 

 

D. Külön megállapodás keretében, fenntartóikon keresztül támogatni javasolja az alábbi 

művészeti csoportokat a művészeti vezetés személyi feltételeinek biztosításával: 
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Szervezet Kifizetés Támogatás (Ft) 

Pászti Miklós Vegyeskar 12 hó x 25.000 300 000 

Szakály Mátyás Férfikórus 12 hó x 25.000 300 000 

Népdalkör 12 hó x 25.000 300 000 

Biatorbágyi Ifjúsági Fúvószenekar 12 hó x 25.000 300 000 

Füzes Népi Tánc Együttes 12 hó x 25.000 300 000 

E. 

A bizottság támogatja és elfogadásra javasolja  a képviselő-testületnek, hogy a sportpálya 

fejlesztést is fedező, vagy azt támogató keretből, amiben az Iharosi sportpályának az MLSZ 

pályázata is bekerült, a Viadukt SE-hez 1 millió Ft átcsoportosítását az egyesület ez évi 

biztonságos működéséhez.  

Varga László megköszönte a bizottság munkáját és az ülést 19 óra 5 perckor bezárta. 

 

k.m.f. 

 

 

 

 Fekete Péter Varga László 

 bizottsági tag a bizottság elnöke 

 

 


